
Geachte leden, 
 
Elf jaar terug heb ik met veel enthousiasme een appartement gekocht hier in Meerwijk. 
Een mooi complex (met een te ingewikkelde VvE structuur) en mooie plannen van de gemeente 
Haarlem. 
Deze hielden o.a. in dat de drie oude zes hoog flats zouden verdwijnen en er laagbouw voor terug zou 
komen. 
Nu deze gruwel dingen min of meer gerenoveerd worden en voorlopig zullen blijven staan, is voor mij de 
maat vol. 
De overlast welke wij als bewoners constant ervaren, (Beneden is het nu even rustig wegens het vertrek 
van Dock, restaurant,en zo meer)  
Overlast van de hele dag gillende schoolkinderen op het schoolplein. Niet een speelkwartier o.i.d. Bij 
gebruik van het mooie grote balkon wordt je al gauw gestoord van de herrie en ga je maar weer naar 
binnen.   
Overlast/ vernielingen van hangjongeren op het schoolplein en opgaande trap .   
Te weinig politie handhaving, constante zooi bij het huisvuil station Bernadottelaan, alles heeft er toe 
geleid dat het gebouw en zijn omgeving verloederd en er tien jaar ouder uitziet dan het is. 
Ooit heeft de VvE geprobeerd na sluitings tijd van op Stoom het plein gesloten te krijgen, maar helaas 
ook dat is mislukt. Na het werk even buiten zitten kan niet, deur dichthouden en radio aan….  
Ook ik heb de moed op betere tijden nu opgegeven en ga zoals de andere enthousiaste eerste kopers 
over tot verkoop en vertrek naar een andere gemeente. 
Ik wil u maar even onder de aandacht brengen dat dit complex wat door de gemeente Haarlem zelf is 
opgezet, zal verloederen en geen lang leven beschoren zal zijn. 
Misschien doet u hier iets mee, ik niet meer, ik heb mijn allerbeste best gedaan. 
 
Vriendelijk groetend, 
 
J.de Vries. 
 
Leonardo da Vinci plein 100 


